



工 作 文 件

危险物品专家组 (DGP)

第二十三次会议

2011年10月11日至21日，蒙特利尔

议程项目2： 拟定对《危险物品安全航空运输技术细则》(Doc 9284号文件)的修订建议，以便纳入2013年—2014年版

包装说明

(由T. L. Muller提交)

摘要

本工作文件建议修改以便对包装说明单一包装的补充包装要求使用“纤维单一包装”进行澄清。

危险物品专家组的行动：请危险物品专家组按照本工作文件附录所示：

- 1) 修订包装说明448-449, 453, 561-563, 665-670, 672-677和956单一包装的补充包装要求；
- 2) 修订包装说明470-471和487-491单一包装的补充包装要求。

1. INTRODUCTION

1.1 Packing Instructions 448-449, 453, 470-471, 487-491, 561-563, 665-670, 672-677 and 956 contain the following additional packing requirement for single packagings: “Fibre, wood and plywood single packagings must be fitted with a suitable liner.” However, it is not clear if this additional packing requirement also applies to fibreboard boxes that are used as single packagings.

1.2 Packing Instructions 470-471 and 487-491 do not allow the use of single packagings of type 1G, which is the only fibre single packaging shown in Table 6-2 (Index of packagings other than inner packagings) in the Technical Instructions.

附录

对《技术细则》拟议的修订

1. 修订包装说明448-449, 453, 561-563, 665-670, 672-677和956单一包装的补充包装要求:

单一包装的补充包装要求

.....

- 纤维、纤维板、木和胶合板的单一包装必须配有适当的衬里。

2. 修订包装说明470-471和487-491单一包装的补充包装要求:

单一包装的补充包装要求

.....

- 纤维、纤维板、木和胶合板的单一包装必须配有适当的衬里。

— 完 —